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ČESKO: Nejsem milovníkem formálních projevů, ale jsou momenty v životě národů, kdy, byť třebas i
hutně, jsou nezbytné, zejména když cítím, že na 15 000 členů skupiny Přátel Ruska v České
republice, kterou jsme založili spolu s přáteli před pěti lety v důsledku protiruského puče na
Ukrajině na to čeká.

Prožíváme 75. výročí ukončení nejstrašnější války v historii lidstva v atmosféře, kdy nás zároveň
postihla největší přírodní pohroma od jejího ukončení, pandemie koronaviru, která v různé intenzitě,
s různou mírou ztráty na životech v jednotlivých zemích a s nástupem zřejmě největší celosvětové
ekonomické krize opět od konce této války dopadá a bohužel hlavně ještě dopadne na lidstvo.

Každá taková krize na počátku i na konci vyvolává celou řadu společensko – politických důsledků,
jejichž charakteristikou jsou jak pozitivní změny, tak i nánosy společenské špíny a patologie.

Tak jako podpis Mnichovské dohody vyvolal v Československu okamžitě vlnu protiruské a
protibenešovské reakce, která vyústila ve vytvoření 2. republiky, jež negovala pokrokové a
humanistické hodnoty 1. republiky, i dnes myšlenkově stále stejní čeští fašisté reprezentovaní i
opozičními stranami Pirátů, ODS a TOP 09, kdy primátor Hřib, starostové Novotný a Kolář jsou
pouhými nejviditelnějšími představiteli, jejich jednání je široce přijímáno členy jejich stran.

Dostává se jim podpory i některých nejtemnějších protiruských představitelů zahraničí jako je
generální tajemník NATO Stoltenberg, který se snaží odvrátit pozornost od naprostého rozvalu všech
vojenských protiruských aktivit v této době, které měly původně triumfálně ukázat sílu této
organizace verbálním přiživováním na protiruské tónině.

Budiž řečeno jednoduše. Na protinacistickém a protifašistickém odporu se podílelo vícero národů a
často jen ta pokrokovější část z nich. Ale rozhodující porážka nacistického Německa započala v
Sovětském svazu, kdy za nepředstavitelných obětí Rudá armáda zvrátila postup německých zločinců
a jejich spojenců a nastartovala bolestný, ale úspěšný úder směr Berlín.

Není zapotřebí vůbec porovnávat jednotlivé bitvy. Stačí konstatovat, že Hitler na počátku spolkl a
rozdrtil jako malinu jednu evropskou zemi za druhou a kdyby jako šílenec nezaútočil na Rusko,
nebylo síly, která byla schopna se mu postavit.

A tak zatímco naši fašisté Hřib, Novotný, Kolář a jejich političtí stoupenci a mediální a historičtí
pomahači, filigránsky buď v lepším případě tvrdí, že Rudá armáda neměla na osvobození Prahy vliv,
protože Praha se osvobodila sama, nebo v horším, že nás osvobodili s Němci kolaborující vlasovci.
Každý normální člověk chápe, že když po porážce Berlína se mohutný 1. Ukrajinský front pod
vedením maršála Sovětského svazu S.I. Koněva, později vyznamenaného prezidentem Edvardem
Benešem (stejně jako ovšem byl oceněn i generál Patton) který dostal příkaz k poslední evropské
vítězné anabázi na pomoc Praze, nacisté logicky poté, co již byla podepsána kapitulace, se snažili
zachránit úprkem do amerického zajetí, pak Praha skutečně byla již z valné míry díky této situaci
zachráněna, ovšem stejně se odvíjela situace v Plzni, kdy po příjezdu Američanů nebylo co
osvobozovat.

Ovšem to není podstatné. Francouzům, Italům nemusí naprosto nikdo vysvětlovat, jaká byla úloha
Ruska pro porážku nacismu i fašismu, i když na jejich území Rudá armáda nevstoupila.
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Stačí skutečně porovnání mapy Evropy před vpádem Hitlera do Sovětského svazu a po něm.

Mimochodem. Ne každý na Západě sdílí protiruské postoje našich fašistů Hřiba, Koláře a Novotného.
Emanuel Macron, jak známo se chtěl zúčastnit zítra přehlídky na Rudém náměstí k 75. Výročí
osvobození a tak jako po nedávném společném prohlášení Donalda Trumpa a Vladimíra Putina u
příležitosti setkání sovětských a amerických vojsk na Labi, kde vysoce ocenili význam spojenectví v
boji proti nacismu. A i včera Trump uprostřed zatím drtivého průběhu koronavirové krize v USA a
během telefonního rozhovoru s Vladimírem Putinem učinil v dnešní době příznačné humanitární
gesto a rozhodl o zaslání ventilátorů do Ruska.

Tak jako po roce 1945 všechny české strany politické strany, které selhaly po Mnichovské dohodě
byly pro jednoznačný odpor široké veřejnosti (a rozhodně nejen komunistů) nepřipuštěny k
politickému životu, jsem přesvědčen, že nikoliv ve volbách do Senátu, kdy zřejmě naše fašistické
strany opět zabodují, ale v příštích sněmovních volbách v roce 2021 zažijí drtivou volební porážku.

A to bude to pravé spravedlivé rozhodnutí té rozumné části českého lidu.

Nikdy je nesmíme připustit k moci.

Jiří Vyvadil


